
                                   Obecné zastupiteľstvo Malé Kosihy 

  Zápisnica 

Z IX. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Malých Kosihách, dňa 13.12.2024 o 16:00 hod. 

v zasadacej miestnosti v Malých Kosihách. 

 

K bodu 1.   Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Attila Pszár. Štefan Molnár zo 

zasadnutia mešká, za čo je ospravedlnený. Ostatní štyria poslanci sú prítomní. 

K bodu 2.   Za zapisovateľa bola navrhnutá p. Mišalová, overovatelia Kinga Házelmajer 

a Marian Czibulya. Poslanci návrh schválili.  

K bodu 3. Návrh programu schôdze poslanci neschválili. Do programu sa zahrnul  bod 

navyše a to návrh VZN č. 03/2024 o odpadoch. Takto rozšírený program poslanci schválili. 

K bodu 4.  Starosta navrhol vykonať inventarizáciu majetku za rok 2024. Poslanci návrh 

schválili. 

K bodu 5.   Poslancom bol navrhnutý nasledovný plán zasadnutí na rok 2025:  

07.marec, 6. jún, 5. september, 12.decembra. Poslanci návrh schválili. 

K bodu 6.  Starosta navrhol predĺžiť nájomné zmluvy pre občanov bytovky na ďalších 12 

mesiacov. Poslanci návrh schválili a zmluvy budú predĺžené do 31.12.2025. 

K bodu 7   Hlavný kontrolór predložil návrh kontrolnej činnosti na I. polrok 2025. Poslanci 

návrh schválili. 

K bodu 8   Navrhovaný cenník poskytovaných občanom poslanci v krátkosti prediskutovali a 

jednohlasne schválili, nakoľko im predložený cenník vyhovoval. 

K bodu 9 Marian Cz. otvoril obálku, ktorá ako jediná prišla na obecný úrad ako žiadosť 

o prenájom pozemkov. Predložil ju Tóth Attila, kde ponúka cenu 0,0105 €/m2/rok. Po 

prepočítaní a vynásobením s navrhovanou rozlohou pozemkov v m2, vychádza výška nájmu 

na 600 €/ rok. Marian Cz., a Tomáš D. to považujú za nízku cenu. Štefan M. a Sandra K. sa 

tejto témy zdržali, nakoľko nesúhlasia dať do prenájmu spomínané pozemky, nakoľko na 

dotknuté pozemky Tóth Attila plánuje dať ovce a kozy. Zdržaným poslancom by vadil pach 

zvierat a muchy v hornej časti obce. Alexandra K. si ďalej myslí, že sa túto otázku treba 

opýtať každého občana v hornej časti obce- major. Poslankyňa Kinga H. dodala,  že p. Tóth 

by svoje pozemky udržiaval v čistote, nakoľko aj súčasné pozemky má v poriadku a v čistote. 

Po zdĺhavej konverzácií poslanci neschválili predloženú ponuku. Na návrh poslanca M. 

Czibulyu obecné zastupiteľstvo hlasovalo o výške nájmu 1000 €. Poslanci schválili návrh 

o výške nájmu 1000 €+ dane /rok. 

K bodu 10. Hlavný kontrolór predložil stanovisko k návrhu viacročného rozpočtu na roky 

2025-2027 a návrh rozpočtu obce na rok 2025. Návrh rozpočtu je vypracovaný v súlade s 

ustanoveniami zákona č.583/2004 Z.z. a ostatnými platnými právnymi predpismi. Poslanci 

návrh zobrali na vedomie. 



K bodu 11. Starosta predložil poslancom návrh rozpočtu na rok 2025 a viacročný rozpočet na 

roky 2026-2027. Poslanci schválili rozpočet na rok 2025. Rozpočet na roky 2026-2027 

zobrali na vedomie.  

K bodu 12   Starosta v krátkosti informuje poslancov o navrhovanom knižničnom poriadku. 

Poslanci doplnili, aby sa neurčil žiadny členský poplatok. Takto upravený poriadok 

jednohlasne schválili. 

K bodu 13 Poslanci dostali v predstihu tabuľku, kde boli rozpočítané príklady navýšenia 

nájomného pre bytový dom na kasárňach. Nájomné sa počíta podľa m2 x schválená hodnota. 

Poslanci schválili výšku hodnoty na 1,80 € /m2. Poslankyňa K. Házelmajer sa hlasovania 

zdržala. 

K bodu 14 Dlho diskutovanou témou bola jednoznačne téma komunálneho odpadu. Starosta 

informuje poslancov o vládou zavedenom poplatku MBÚ, t.j. o mechanicko biologickej 

úprave odpadov. Vďaka jej zavedeniu sa rapídne zvýšia poplatky a to vidí ako príčinu 

nutnosti zvýšenia sadzby  TKO na osobu od budúceho roka. Poslanci po náročnej diskusií 

schválili výšku sadzby pre fyzické osoby vo výške 40 € /os/rok a pre právnické osoby sadzbu 

vo výške 100 €/ zamestnanec / rok. 

K bodu 15 Starosta a poslanci v krátkosti prediskutovali novelu zákona o nakladaní 

s textilným odpadom a o taktiež obsah predloženého návrhu VZN č. 03/2024 o odpadoch. 

Poslanci bez výhrad VZN č. 03/2024 schválili. 

K bodu 16 Poslanci sa oboznámili z návrhu uznesení o rozpočtovom opatrení č. 03/2024. 

Poslanci RO jednohlasne schválili. 

K bodu 17 V aktuálnych témach starosta obce spomenul novelu, ktorá sa týka financovania 

zamestnancov školských zariadení. Od 1.1.2025 bude riaditeľka MŠ financovaná zo štátneho 

rozpočtu.                                                                                 

V krátkosti informuje o zmenách v stavebnom zákone, ďalej o uplynulých akciách v obci ako 

hody, kde sa poďakoval poslancovi Damekovi Tomášovi, ktorý ponúkol časť svojho 

poslaneckého platu na financovanie kolotoča.                                                      

Obnovila sa veľká sála kultúrneho domu, za čo ďakujeme opäť T. Damekovi.                                                              

Mikuláš v materskej škole a do ulíc obce prišiel i tento rok na konskom záprahu zo čoho mali 

deti ale aj ich rodičia radosť.                                                                

Stolnotenisový turnaj sa tentokrát neuskutoční vo zvyknutom čase medzi sviatkami z dôvodu 

prenajatého kultúrneho domu ale až na jar. Presný termín zatiaľ zastupiteľstvo neurčilo. 

                                                     

Príjemnú správu na záver si nechal starosta a to tú, že sme získali dotáciu od Slovenskej 

agentúry životného prostredia vo výške 4514,39 € v programe obnovy dediny. 

K bodu 18 Na záver sa starosta poďakoval za účasť a zasadnutie ukončil. 

Overovatelia zápisnice: Kinga Házelmajer ..................................... 

    Marian Czibulya ..................................... 

Zapisovateľ:   Jana Mišalová  ..................................... 

Starosta obce 

Pszár Attila 


